
 
 

Beste voorzitter, 

 

Voor vele mensen is het een tijd van onzekerheid. Zo komt de winterperiode er weer 

aan en weten we niet of de maatschappij openblijft of weer op slot gaat. Wat betekent 

dit voor de mensen die hun bedrijven afgelopen twee jaar al vaker dicht moesten doen 

en inkomsten zijn misgelopen? Daarnaast is er door de oorlog in Oekraïne de inflatie en 

energiekosten enorm gestegen en kunnen mensen hun boodschappen en vaste lasten niet 

meer betalen. Het is ook een tijd van grote te korten, leraren, pedagogisch en zorg 

medewerkers, woningen. Kortom vele problemen waar de gemeente en haar inwoners 

voorstaan. In deze tijden is het van belang dat we elkaar opzoeken en samen de 

schouders eronder zetten. 

 

Als eerste is energiearmoede op het moment een groot probleem die niet alleen bij 

mensen met een laag inkomen speelt, maar ook bij starters, middeninkomens, 

verenigingen en bedrijven. Het is daarom van belang dat gebouwen en woningen worden 

verduurzaamd en we onze inwoners hier structureel bij gaan helpen. De 

duurzaamheidslening is hier een mooi voorbeeld van, maar het vermeerderen van 

energiecoaches, die onze inwoners gericht helpen om te verduurzamen zijn daarnaast 

ook nodig. 

 

Ook is het van belang dat de gemeente openbare ruimte groener maakt om de gevolgen 

van klimaatverandering beter te kunnen opvangen. Hierin hebben we als gemeente een 

voorbeeldrol in, zodat onze inwoners ook inhaken om hun eigen tuin of woning te 

vergroenen. Zo zorgt een groen dak voor isolatie en houdt het regenwater vast. Dit alles 

kan er voorzorgen dat we de gevolgen van klimaatverandering aan kunnen, voor een 

betere biodiversiteit, een gezondere leefomgeving en een bijdragen aan het welzijn en 



het geluk van onze inwoners. Groen heeft namelijk een sociale cohesie, waardoor 

mensen sneller zijn geneigd om naar buiten te gaan en elkaar op te zoeken. 

 

Daarom is het ook mooi om te zien dat het college eindelijk de rotondes gaat aanpakken, 

zodat er meer veiligheid is voor de fietser. Echter is dit in onze ogen niet genoeg en 

moeten we stappen gaan maken in een fietsvriendelijke stad, waar de auto te gast is. Er 

zijn namelijk vele kruispunten onveilig of fietspaden in slechte staat waardoor de 

veiligheid van de fietser in geding is. Laten we als gemeenten onze inwoners stimuleren 

om vaker de fiets te pakken, want fietsen kan ons veel brengen, het is namelijk goed om 

ziektes te voorkomen, te ontspannen, overgewicht tegen te gaan, en goed voor de natuur 

en onze portemonnee.  

 

Vervolgens zijn na een lange periode de vier wijksteunpunten een dagdeel geopend. 

Hiermee staan de wijksteunpunten in Den Helder nog in de kinderschoenen en is het 

van belang om zo snel mogelijk de wijksteunpunten volledig te openen. De tekorten in 

de zorg werkt hier niet bij mee, maar D66 heeft er vertrouwen in dat de wijksteunpunten 

veel kunnen gaan betekenen voor onze inwoners, net zoals in andere gemeenten. 

 

Tot slotte wil ik mij richten tot de raad. Vanaf het moment werd ik met open armen 

ontvangen en helpen jullie mij om wegwijs te worden in de werkzaamheden als raadslid. 

Ik weet dat er veel oneindigheden zijn geweest in het verleden, maar laat deze alsjeblieft 

in het verleden. Laten we met ze alle vooruitkijken, de samenwerking opzoeken, en 

veelal raadsbreed te werk gaan. Kijken waar we kunnen vernieuwen, meer openheid 

kunnen geven, maar vooral waardoor we het vertrouwen van onze inwoners kunnen 

terugwinnen. Lieve raad, we hoeven het niet altijd eens te zijn met elkaar, maar laten we 

elkaar respecteren en waarderen. Ik kijk met veel plezier uit om samen met jullie onze 

gemeente nog mooier te maken dan dat ie is, en onze inwoners te steunen in hun 

behoeften. 

 

Laat iedereen vrij, maar niemand vallen! 


